ICAC Ambassador Programme 2024/25

	廉政大使計劃ICAC Ambassador Programme 2024/25


香港伍倫貢學院UOW College Hong Kong
申請表格  Enrolment Form

A. 個人資料Personal Particulars

	英文姓名 English Name:
	
	中文姓名

Chinese Name:
	
	暱稱Nickname:
	

	學生編號Student ID No.:
	
	性別

Gender:  
	
	出生年份 

Birth Year:
	

	修讀學位

Programme:
	
	主修課程Major:
	

	就讀年級 (以2024年9月計)

Year of Study (as at Sept 2024):
	
	畢業年份
Year of Graduation:
	

	校內電郵College Email:
	

	個人電郵Personal Email:
	

	手提電話Mobile Phone:
	

	通訊地址 Correspondence Address:
	


B. 其他資料Other Information (請在合適位置加上剔號 please tick the appropriate box(es) ()
1.
你會否在2024/25學年期間參加海外交換生計劃？
Are you going to join overseas exchange programme in the academic year 2024/25?
	( 會，交換計劃時段Yes, exchange programme period:
	
	( 否No


2.
你會否在2024/25學年期間有實習安排？
Are you going to participate in any placement/internship programme in the academic year 2024/25?

	( 是，期間Yes, period:
	每星期        日 ／      days in a week
	  ( 否No


3.  你以前曾否參與高中iTeen領袖計劃／廉政大使計劃／由廉政大使籌辦的活動？
Have you joined the iTeen Leadership Programme for Senior Secondary School Students/the ICAC Ambassador Programme/activities organised by ICAC Ambassadors in the past?
	( 是，詳情Yes, details:
	(e.g. Buddy of ICAC Ambassadors)
	(
否No


4.
你是否具有以下的才能或相關經驗以協助籌辦廉政大使計劃？
Do you possess any of the following talents/experiences which may facilitate your involvement in this programme? (可選擇多於一項you may choose more than one):
	(  活動策劃Programme planning
	(  活動推廣Marketing/Promotion of event 

	(  手作 Handicraft   
(  攝影Photography

· 活動司儀MC of event
	(  設計Design
(  短片拍攝／剪接 Video shooting/Editing

	· 才藝Performance [如:唱歌、跳舞、戲劇、音樂，請列明 e.g. singing, dancing, drama, musical instrument(s), etc. please specify]: 

	(  其他Others [請列明please specify]:                   
	         

	
	


5. 語言能力Language Skills 
	項目Items
	優良Excellent
	良好 Good
	普通Fair

	會話能力

Spoken
	粵語Cantonese
	
	
	

	
	普通話Putonghua
	
	
	

	
	英語English
	
	
	

	寫作能力Written
	中文Chinese
	
	
	

	
	英文English
	
	
	


6. 你能否出席以下的活動？
Are you able to join the following activities?
	面試*
Selection interview*
	2024年10月24日（星期四） 上午
24 Oct 2024 (Thursday) Morning
	(是Yes
 (否No

	
	2024年10月24日（星期四） 下午

24 Oct 2024 (Thursday) Afternoon
	(是Yes
 (否No

	廉政大使培訓活動+ 
Input Session and Training+ 
	領袖訓練營暨培訓工作坊 
Training Camp cum Input Session
2024年11月9-10日（星期六及日）（暫定）
9-10 Nov 2024 (Sat & Sun) (Tentative)
	(是Yes
 (否No


	重要事項Important Notes:

*入圍申請人將會獲邀出席面試。Short-listed candidates will be invited to attend the selection interview.

+ 獲選的廉政大使必須出席廉政大使培訓活動，活動詳情將於稍後通知。Successful candidates are required to attend the Training Camp cum Input Session for ICAC Ambassadors. Details will be available later. 
本表格的資料將會作廉署發放宣傳資訊，以及作日後聯絡之用。The information provided above will be kept by the ICAC for use in future promotion and contacts. 


7. 請填寫過去兩年內你曾參與過的課外活動及社區服務:
Records of your extra-curricular activities or community services in the past two years: 
	年份Year
	
	活動Activity
	
	職位Position Held/Involvement

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


8. 請在以下空格分享你有意參與「廉政大使計劃」的原因及你對此計劃的期望。
Please share the reasons and your expectations in joining the ICAC Ambassador Programme.
(中文或英文皆可 In Chinese or English）
	

	 

	

	

	

	

	 

	

	

	

	

	


	簽署Signature:
	
	日期Date:
	


*香港青年獎勵計劃參加者可透過此活動完成服務科的要求。
Participants of The Hong Kong Award For Young People can fulfill requirement of Service Section by joining the programme.  
在本表格內提供的資料，將用於處理有關廉政大使計劃的申請。根據香港《個人資料(私隱)條例》，你有權要求查閱及更正本表格內填寫的資料。本署未取得你的同意前，不會向第三者提供本表格內所提供的資料作其他不相關的用途。如有需要，請致電2826 3359與助理廉政教育主任莫兆盈女士聯絡，或致函香港北角渣華道303號廉署大樓8樓廉政公署社區關係處青年及德育組。本表格將保存至2025年8月31日。
The information provided in this form will be used for processing your application for joining the ICAC Ambassador Programme. According to the Personal Data (Privacy) Ordinance of Hong Kong, you have the right of access to make correction to your personal data provided in this form. We will not provide your personal data to third parties for other unrelated purposes without your consent. For enquiries concerning your personal data provided, please contact Ms Candy MOK, Assistant Youth & Education Officer, at 2826 3359 or mail to Youth & Moral Education Office, ICAC, 303 Java Road, North Point, HK. This form will be kept until 31 August 2025.

*

*

*
請於2024年10月8日下午5時30分前，將填妥的表格電郵到uowchk-ss@uow.edu.au


� HYPERLINK "mailto:ritaleeom@eservices.cuhk.edu.hk" ��Please email the completed enrolment form to uowchk-ss@uow.edu.au by 5:30pm on 8 October 2024�


如有查詢，請電郵至uowchk-ss@uow.edu.au聯絡郭先生


For enquiries, please contact Mr Derek KWOK via email uowchk-ss@uow.edu.au
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